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MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 13.11.2007 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Artean Mircea Ioan care a 

fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.214/2007 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-nul Artean Mircea Ioan: 

“Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până 
la această oră un număr de 18 consilieri, lipsesc motivat d-nii consilieri  Răducea Ionel, 
Demeter Ilie şi Ferenczi Istvan. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Nicolae 
Schiau,dl. viceprimar Simion Jitian, dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă d-na director economic Mirea Liana, d-nul Nimu Ioan 
şi d-ra Ricea Suzana. 

 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul Artean Mircea Ioan: 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi,  rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau 
rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului 
local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se 
consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul 
local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice 
locale nr.215/2001, republicată, sunt nule de drept.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul  Răceanu Viorel: 
„Vreau să ridic două probleme referitoare la modul cum se cheltui banii 

municipiului pe anumite lucrări. 
La ultima şedinţă pe care am avut-o, d-nul Magaon a ridicat problema 

calităţii lucrărilor care se fac pe drumul Hunedoara-Boş –Zlaşti. 
În data de 8 noiembrie, ningea şi se turna asfaltul în zonă. Aş fi curios să 

ştiu cât a costat lucrarea din ziua aceea. 
O a doua problemă este acea că la Casa de Cultură s-au făcut nişte 

amenajări acum 4 ani. Problema este că acele lucrări care s-au făcut atunci s-au şi 
distrus rapid. 

Acum, cu ocazia reparaţiilor din exterior, s-a văzut că totul este distrus şi 
s-au refăcut. Aş dori să ştiu cât au costat aceste lucrări, din banii cui se plătesc şi până 
când continuăm cu asemenea situaţii? 

Nu am amendamente. Eu doar am vrut să-mi spun  părerea faţă de cum 
se cheltuie banii.” 

 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Pentru Casa de Cultură, banii ce s-au cheltuit,  provin dintr-o Hotărâre 

de Guvern prin care s-au alocat 20 miliarde de lei pentru reabilitarea Casei de Cultură. 
Eu am o situaţie şi vă pot spune exact  cum s-a cheltuit fiecare leu, cât  

s-a cheltuit şi ce urmează să se mai facă în continuare. 
Aceşti bani nu sunt suficienţi pentru reabilitarea interioară ş exterioară a 

Casei de Cultură.  Deocamdată atât am putut eu, cu colegii mei care la ora respectivă 
erau în Guvern să obţinem pentru Hunedoara.  

Am adresat, la propunerea unor consilieri judeţeni ai PSD-ului, un proiect 
de Hotărâre de Guvern d-nului senator Adrian Păunescu – şeful comisiei de cultură din 
Senat, care  s-a oferit să ne ajute să mai facem rost de diferenţa de bani pentru 
reabilitarea interioară. Dacă d-nul senator va reuşi să ne rezolve această problemă 
privind diferenţa de bani îi vom fi recunoscători. Deocamdată acei bani cheltuiţi sunt 
bani proveniţi printr-o Hotărâre de Guvern.” 

 
D-nul  Magaon Jane: 
„ O parte din ceea ce a spus d-nul Răceanu doream să amintesc şi eu. A 

început lucrarea din iunie, şi acum sunt condiţii grele, este iarnă, zăpadă şi drumurile 
în loc să le eliberăm noi circulăm tot pe o bandă. Grămezile de asfalt sunt lăsat în 
mijlocul drumului, nu se poate circula. 

În faţa staţiei de gaz de la Boş, de 3 ani de zile stă apa şi bălteşte, va 
veni vremea să îngheţe, în anii trecuţi se făceau slalomuri. 

Mai am o întrebare: vreau să întreb dacă pentru modernizarea   drumului 
judeţean Sântuhalm – Hunedoara s-au alocat 50.000 lei. Numai atât alocăm pentru 
acest drum?” 

 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Banii au fost alocaţi pentru proiectare, în nici un caz nu voi face ceea ce 

a făcut Consiliul Judeţean. Nu voi aloca 150 miliarde lei pentru asfalt, să modernizez 
un drum şi peste un an de zile să-l sparg pentru a face colectorul prin care se vor 
evacua apele uzate din Hunedoara până la Sântuhalm. 
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Aţi putea să spuneţi că nu au legătură una cu alta. Întotdeauna, când 
discutăm de modernizarea unui drum se merge etapizat: se discută de apă, canal şi 
apoi de asfalt. 

Ambele programe: ISPA- care tratează lucrarea de canalizare, cât şi 
modernizarea acestui drum, în ideea lărgirii şi modernizării carosabilului, au fost 
gestionate de către Consiliul Judeţean. Dacă dânşii aşa au considerat să facă 4 benzi, 
şi apoi să facă un colector, pentru evacuare apă. 

 Eu voi face proiectul, vom rezolva problema canalizării, dublării 
colectorului pe porţiunea ce ne aparţine, şi apoi vom face drumurile. 

Eu personal cred că acest subiect este puţin exagerat. 
Drumul, de la staţia Peco şi până în oraş nu este aglomerat. 
Eu personal consider că este normal să respectăm ordinea firească a 

lucrurilor. „ 
 
D-nul  Artean Mircea Ioan: 
„Aş dori, ca înainte de a trece la votarea acestui proiect de hotărâre, să 

vă aduc în atenţie faptul că am rugămintea să respectaţi conducerea şedinţei, am 
rugămintea să vă referiţi strict la punctele ordinei de zi” 

 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-17 se aprobă în unanimitate. 
Art.18 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul Magaon 

Jane). 
Art.19 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.236/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.237/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură.   
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.238/2007 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

                 -    d-lui  Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ.   
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-nul  Magaon Jane: 
„Datele specificate a D-nul  Răceanu Viorel: 
„În le ariilor desfăşurate şi suprafeţelor nu concordă. Mi se par umflate, 

puse din burtă.” 
 
D-nul  Artean Mircea Ioan: 
„Solicitaţi lămuriri din partea specialiştilor?” 
 
D-nul  Magheru  Liviu: 
„Este bine făcut calculul. Este corect: 4598,10 la care înmulţim etajul de 

2,55 şi numărul de etaje 4, din calcul reiese volumul., cifrele sunt bune. 
Eu un singur lucru doresc să-l ridic, legat de acoperişuri. 
Aş dori ca în perspectivă, împreună cu Serviciul Urbanism, să avem o 

soluţie unitară pentru acoperişuri, să nu fie diferite.” 
 
D-nul  Răceanu Viorel: 
„În legătură cu locuinţele, este forte important să ne ocupăm de 

construirea de locuinţe, indiferent de unde provin fondurile.  
Eu aş vrea să ştiu, cer pentru şedinţa viitoare să ni se prezinte o situaţie 

la zi, ce necesar de locuinţe este solicitat la 1 decembrie la Hunedoara pentru locuinţe 
sociale, locuinţe de altă natură. Aş dori să ştiu ce locuri pentru construcţii de case au 
fost solicitate. 

Aş dori să ştiu situaţia la zi a verificărilor efectuate de primărie a acestor 
cereri, să ştim dacă într-un an sau doi, putem rezolva aceste cereri, să ştim care este 
perspectiva.” 

 
D-nul  Nimu Ioan: 
„Indicatorii sunt foarte bine stabiliţi în proiect. Calculele sunt corecte.” 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„D-le Răceanu, la şedinţa din luna octombrie s-au aprobat listele 

solicitanţilor de locuinţe sociale, precum şi lista solicitanţilor de locuinţe convenabile. 
Deci sunt cererile care au fost depuse la Biroul Relaţii cu Asociaţiile de Proprietari din 
cadrul Primăriei şi care sunt eligibile, cereri car au fost luate în evidenţa noastră ş care 
au fost clasificate pe baza criteriilor. 
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La sfârşitul acestei luni va fi prezentat consiliului local lista solicitanţilor 
de locuinţe în regim de închiriere  ANL, pentru blocul 7. Din acel teren va reieşi şi 
numărul de solicitanţi.  

Pe această parte, solicitări pentru locuinţe de tineret, sunt aproximativ 
400 cereri. Apartamentele ce pot fi ocupate acum, anul acesta, sunt doar 60 în blocul 7 
ANL. 

Urmează să se demareze, la anul, investiţia de pe Alexandru Vlahuţă, ce 
va cuprinde un număr de 160 unităţi locative. Această investiţie a primit aprobare de la 
ANL şi trăim cu speranţa că se va derula şi această investiţie în municipiul Hunedoara. 

D-nule Răceanu, dacă lucrurile vor merge cum au mers în ultimii 3 ani de 
zile, vis-a-vis de construcţia de locuinţe prin ANL,  eu cred că există şanse să oferim 
tinerilor din municipiu o locuinţă.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.239/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
 

                D-nul Artean Mircea Ioan: 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   


